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ضمیمه ورزشــی
۱۳۹۸ تیــر   ۱۹

۰۷ ذی القعده ۱۴۴۰ 
شـــــماره ۲۸۶۹

۴شنبه

درحالى كـه فقـط 7 روز تا انتخابات فدراسـيون كشـتى 
باقـى مانـده، بـه شـكل عجيبـى هنـوز صلاحيـت 3 

قهرمـان المپيكـى ايـن رشـته احـراز نشـده اسـت.
مدت زيادى اسـت كـه اهالى كشـتى در انتظـار انتخاب 
رئيـس جديد اين فدراسـيون و فـردى اصلح بـراى اداره 
امور كشـتى هسـتند تـا خيالشـان بابـت مديريـت اين 
رشـته مـدال آور در 4 سـال آينـده راحـت شـود. بعـد از 
چنـد مـاه بلاتكليفـى قبـل از نـوروز98 نام نويسـى از 
نامزدهـاى انتخاباتـى صورت گرفـت و ورود چنـد تن از 
قهرمانـان بـزرگ و خوش نـام كشـتى باعث شـد تا همه 

۰۳اهالـى ايـن رشـته از اينكـه رقابت بيـن ...

انتخاب داور مشهدی برای قضاوت در مسابقات والیبال قهرمانی آسیا

۴۴۸

قهرمانان المپيكى 
پشت خط تأييد

۰۴ ذوقی برای خراسان

هاشمى جواهرى بعد از تأييد خبر نصب
دوربين هاى تشخيص چهره در ورزشگاه امام رضا(ع):

براى تجهيز گيت ها منتظر همكارى 
باشگاه شهر خودرو هستيم

شكارى، شكار
يا شكارچى؟!

جوانك بيست ويك ساله بعد از يك هفته
 سركار گذاشتن پرسپوليس، از تراكتور سر درآورد

يك آبروريزى بزرگ در راه است
واكنش كاپيتان ذوب آهن به كاهش شديد بودجه اين باشگاه

آزادى به جاى تركيه
آغاز اردوى تيم شهرخودرو خراسان در تهران

۰۲

۰۴

۰۴

۰۴

حيدرى : به خاطر شرايط اقتصادى 
ورودى ها را افزايش نداديم

مردادماه سال گذشته مشهد ميزبان نخستين 
دوره رقابت هاى قهرمانى كشور در رشته 
وزنه بردارى زنان بود، اتفاقى بزرگ و تاريخى 
كه برگزارى آن در مشهد را مى شد به فال نيك 
گرفت. حالا پس از گذشت يك سال، قرار 
است دومين دوره مسابقات قهرمانى كشور 
برگزار شود؛ اما اين بار به ميزبانى اصفهان. اين 
مسابقات در 2 رده سنى جوانان و بزرگ سالان 
و البته با افزايش تعداد اوزان به 10 وزن، از 
24 تا 29 تيرماه برگزار مى شود. ورزشكاران 
خراسان رضوى و شهر مشهد جزو برترين هاى 
اين رشته هستند. دختران ورزشكار استان 
توانستند با توانايى هايى كه از خود نشان دادند، 
در كشور حرفى براى گفتن داشته باشند و در 
مسابقات كشورى عنوان نايب قهرمانى را از آنِ 
خود كنند و ازسوى ديگر يك وزنه بردار نيز در 
اولين تيم ملى وزنه بردارى زنان ايران در تاريخ 
داشته باشيم كه مرضيه قنبرى، ملى پوش 
خراسانى، موفق شد در مسابقات آسيايى روى 
سكو برود و با موفقيت وزنه بزند. در آستانه اعزام 
به رقابت هاى كشور، مهرى شمشيركش، 
نايب رئيس بانوان هيئت وزنه بردارى خراسان 
رضوى، درباره وضعيت تيم خراسان اظهار 
كرد: شرايط تمرينات و اردوهاى تيم استان 
بسيار رضايت بخش است و به دنبال دفاع 
از عنوان نايب قهرمانى سال گذشته و البته 
بهبود آن هستيم. او ادامه داد: از 5 تيرماه 
بچه هاى وزنه بردار در اردو حضور دارند و هر روز 
تمرينات در سالن وزنه بردارى مجموعه تختى 
مشهد پيگيرى مى شود. همچنين به مدت 
5 روز بانوان استان سمنان تصميم گرفتند در 
كنار خراسانى ها تمرين كنند؛ زيرا بدون شك 
ورزشكاران و مربيان قدرتمند و به روز در اختيار 

استان ماست.
نايب رئيس بانوان هيئت وزنه بردارى استان 
خاطرنشان كرد: ازسوى فدراسيون جهانى، 
اوزان تغيير كرده و قرار است در 10 وزن 
مسابقات برگزار شود كه احتمالا 8 ورزشكار 
در رده جوانان و 8 وزنه بردار در رده بزرگ سالان 
از خراسان حضور يابند. تركيب تيم استان از 
مشهد، قوچان و چناران است كه تنهانماينده 
ما از چناران مرضيه قنبرى، ورزشكار ملى پوش 
ما در مسابقات آسيايى است. همچنين تابه الان 
به صورت قطعى 2 داور از خراسان، مسابقات را 
قضاوت خواهند كرد. بهترين داوران درجه يك 

اين رشته را در استان داريم و ممكن است اين 
تعداد به 3 داور نيز برسد.  او تأكيد كرد: به دنبال 
اصلاح تكنيك و نزديك كردن ركوردها به 
حدنصاب هستيم تا ورزشكاران بيشترى را در 
اين مسابقات داشته باشيم. مسابقات المپياد 
نخبگان را نيز در پيش داريم كه 4 يا 5 نماينده 
خواهيم داشت و رده سنى اين مسابقات 13 تا  
15سال است؛ البته در حال حاضر نيز خواهران 
دوقلوى وزنه بردارى خراسان، غزل و غزاله 
حسينى، در اردوى تيم ملى نوجوانان به سر 
مى برند و در تمامى اردوهاى ملى تاكنون حضور 
داشته اند. شمشيركش همچنين با اشاره 
به شانس تيم خراسان براى رسيدن به سكو 
گفت: نسبت به مسابقات سال گذشته شرايط 
تغيير كرده، تعداد تيم ها و شركت كنندگان 
بيشترشده و پيشرفت بيشترى در وزنه بردارى 
بانوان صورت گرفته است. همچنين سال پيش 
مشهد به دليل ميزبان بودن توانست 2 تيم در 
مسابقات داشته باشد كه به كسب عنوان كمك 
كرد و امسال اين امتياز در اختيار اصفهان است.

او ادامه داد: كلاس هاى آموزشى و استعداديابى 
در بخش بانوان از ابتداى مردادماه پس از پايان 
مسابقات كشورى در مشهد برگزار مى شود و 
اميدواريم بتوانيم آينده اين رشته را در مشهد 
تضمين كنيم. ورزشكاران بزرگ سال ما فرصت 
كمى براى حضور در بخش قهرمانى دارند، اما 
قطعا آن ها را به سمت مربيگرى سوق مى دهيم 
و مطمئنا بهترين مربيان خواهند بود و بهترين 
شاگردان را پرورش مى دهند. امسال 2 دوره 
مربيگرى بانوان نيز در مشهد برگزار مى شود و 
به دنبال بالابردن علم روز اين رشته و ظرفيت 

استان در بحث داورى هستيم.
نايب رئيس بانوان هيئت وزنه بردارى استان 
با بيان اينكه راه سختى در وزنه بردارى بانوان 
داريم، تصريح كرد: در كنار پرورش ورزشكاران 
بايد آگاهى ها را بالا ببريم و خانواده ها را به 
نقطه امن برسانيم تا خيالشان راحت شود و 
ذهنيت اشتباه درباره وزنه بردارى بانوان از 
بين برود. بيشتر از هر كارى بايد فرهنگ سازى 
دراين زمينه صورت بگيرد و رسانه هاى بيشتر 
به اين رشته بپردازند. ما از استعدادهاى زيادى 
در خراسان برخوردار هستيم و با برنامه ريزى و 
توجه، بانوان نيز مى توانند همچون مردان ايران 
در جهان حرف هاى زيادى براى گفتن داشته 

باشند. 

دختران وزنه بردار به دنبال دفاع از عنوان خراسان در كشور
تيم بانوان استان براى حضور

در دومين دوره مسابقات قهرمانى كشور راهى اصفهان مى شود

  علم و ورزش  

افسانه ای به نام کوتاهی قد 
به خاطر بد ن سازی

تمرينات با وزنه از بخش هاى اصلى و بنيادى هر برنامه 
تمرينى است. هدف شما از تمرين هرچه باشد، كاهش 
وزن، افزايش وزن، عضله سازى يا حفظ فرم بدن، افزودن 
تمرينات با وزنه به برنامه تمرينى روزانه، شما را در رسيدن به 
هدفتان كمك خواهد كرد. ممكن است جوانان و نوجوانان 
و والدين آن ها درمورد تأثير تمرينات منفى بدن سازى بر 
كوتاهى قد نگران باشند؛ اما اثر منفى اين نوع تمرينات بر قد 

نهايى يك افسانه است!

 صفحات رشد چه هستند؟

صفحات رشد كه در انتهاى استخوان ها قرار دارند، مسئول 
رشد استخوان ها در كودكان و نوجوانان هستند. اين 
صفحات غضروفى در طول دوران كودكى تقسيم شده 
و دوباره توليد مى شوند و به فرايند توليد استخوان جديد 
كمك مى كنند. فرايند توليد مجدد سرانجام با زمانى 
كه انسان به قد نهايى خود برسد، متوقف مى شوند. اين 
فرايند معمولا در دختران تا شانزده سالگى و در پسران تا 

هجده سالگى ادامه دارد.
محققان مى گويند افراد درمورد ارتباط بين تمرينات با 
وزنه و توقف رشد در كودكان و بزرگ سالان دچار اشتباه و 
كج فهمى شده  اند. تغذيه سالم و تمرين منظم اجازه رسيدن 
به قد نهايى را به افراد مى دهد و افراد ناسالم و با تغذيه بد 
احتمال توقف رشد قد را دارند. فشار تمرينات مختلف بر 
روى مفاصل از تمرينات با وزنه بيشتر است. فشار تمرين 
شناى سوئدى 60درصد وزن است. اين فشار برابر فشار 
وارده بر اثر تمرين كوه نوردى و بارفيكس است. تمرينات 
پرشى 6 برابر وزن بدن و تمرينات سرعتى 3 برابر وزن 
بدن بر مفاصل فشار وارد مى كنند. اين گفته درحالى بيان 
مى شود كه فشار وارده ناشى از تمرينات با دمبل يا هالتر 
قابل مقايسه با فشار تمرينات مذكور نيستند؛ مگر با چند 
سال تمرين مستمر و منظم. مى توانيد تمرينات با وزنه 
را از 11 تا14سالگى براى نوجوانان آغاز كنيد؛ اما توصيه 
مى شود حركات اصلى را با وزنه هاى سبك آموزش دهيد. 
هفده سالگى عالى ترين سن براى توسعه قدرت است. اوج 
قدرت در بيست وپنج سالگى به دست مى آيد؛ اما جوانانى 
كه از هفده سالگى تمرينات با وزنه را شروع كرده اند، نسبت 
به افرادى كه از 18 يا 19سالگى تمرينات قدرتى با وزنه را 
شروع كرده اند، در بيست وپنج سالگى قدرت بيشترى 
دارند. اگر تمرينات بدن سازى اصولى باشد، جاى نگرانى 
براى توقف رشد و كوتاهى قد وجود ندارد؛ البته نه تنها 
براى بدن سازى و تمرينات با وزنه، بلكه در هر رشته ورزشى 
چنانچه اصول تمرينات رعايت نشود و موجب آسيب به 
صفحات رشد گردد، بدون شك در توقف يا اختلال در رشد 

قد تأثير دارد. 

  ورزش بانوان  

انتخاب داور مشهدی برای قضاوت در مسابقات والیبال قهرمانی آسیاانتخاب داور مشهدی برای قضاوت در مسابقات والیبال قهرمانی آسیا

ذوقی برای خراسانذوقی برای خراسان

۰۲

من از بچگى پرسپوليسى هستم و خانواده اى پرسپوليسى 
هم دارم، براى همين عكس هاى چند سال قبل را با پيراهن 

پرسپوليس منتشر كردم تا به همه ثابت كنم كه از بچگى 
پرسپوليسى بودم. مذاكرات ...

شكارى، شكارشكارى، شكار
يا شكارچى؟!يا شكارچى؟!

جوانك بيست ويك ساله بعد از يك هفتهجوانك بيست ويك ساله بعد از يك هفته
 سركار گذاشتن پرسپوليس، از تراكتور سر درآورد سركار گذاشتن پرسپوليس، از تراكتور سر درآورد

۰۲

من از بچگى پرسپوليسى هستم و خانواده اى پرسپوليسى 
هم دارم، براى همين عكس هاى چند سال قبل را با پيراهن 
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روزنــــامــــه 
ـــید  شــــهر امـ
و زنــــدگــــی

۴شنبه

۰۲

پخش زندهساعتبازی های مهم فوتبال امروز

جام ملت های آفریقا
يک چهارم نهايی

-۲۰:۳۰سنگال - بنین

-۲۳:۳۰نیجریه - آفریقای جنوبی

۰۳
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۴شنبه

روزنــــامــــه 
ـــید  شــــهر امـ
و زنــــدگــــی

وحید امیری که بعد از فسخ قرارداد با ترابوزان اسپور 
از تیم های سپاهان و تراکتورسازی پیشنهاد دارد، 
تمایل دارد تا  بار دیگر پیراهن پرسپولیس را بر تن 
کند. ایرج عرب، مدیرعامل باشگاه پرسپولیس، 
نیز مأمور جذب امیری شده و تلاش های خود را 
برای بازگشت این بازیکن آغاز کرده است و به نظر 
می رسد اگر مشکل خاصی به وجود نیاید، وحید 

امیری دوباره سرخ پوش خواهد شد.

درحالی که گفته می شد رادوشویچ بنا به نظر 
کالدرون از پرسپولیس جدا خواهد شد، اما 
ظاهرا دیروز سرمربی سرخ پوشان نظر مثبت 
خود را برای ادامه حضور این بازیکن اعلام کرد. 
گفته می شود ظاهرا کالدرون از قوانین بازیکن 
خارجی در ایران اطلاعی نداشته و بعد از آگاهی 
از این قوانین، موافقتش برای ادامه حضور 

رادوشویچ در پرسپولیس را اعلام کرده است.

باوجود ابراز علاقه اتلتیکومادرید به جذب خامس 
رودریگز، حالا رسانه های ایتالیا و اسپانیا از حضور 
نمایندگان ناپولی در شهر مادرید برای نهایی کردن 
انتقال این بازیکن خبر داده اند. رئال مادرید 
برای فروش این بازیکن مبلغ ۴۲میلیون یورو 
می خواهد؛ اما ناپولی امیدوار است که بتواند بر 
سر قرارداد قرضی یک ساله با بند خرید اجباری با 

رئال به توافق برسد.

مسئولان باشگاه ترکیه ای بقیه مطالبات باشگاه 
استقلال پیرامون انتقال صیادمنش را پرداخت 
کردند. مسئولان فنرباغچه که در قبال این 
انتقال ۸۵۰هزار دلار هزینه کرده بودند، حدود 
۶۰۰هزار دلار این مبلغ را به حساب استقلال 
واریز کردند که نزدیک به ۲۵۰هزار دلار از طلب 
استقلال باقی مانده بود؛ اما طی یکی دو روز 

اخیر این مبلغ به استقلالی ها پرداخت شد.

مهاجم اهل مالی استقلال با حضور در محل 
باشگاه قراردادش را با این باشگاه نهایی کرد. 
شیخ دیاباته که پیش قراردادش را با استقلال 
امضا کرده بود، روز دوشنبه در تست های 
یکن بعد از  پزشکی شرکت کرده بود. این باز
تأييد در تست های پزشکی روز گذشته با حضور 
در محل باشگاه، قرارداد دو ساله خود را با 

آبی پوشان نهایی کرد.

سید حسین حسینی، سنگربان تیم استقلال، 
روز گذشته رسما پیراهن شماره یک آبی پوشان 
را بر تن کرد. حسینی که در هفته های پایانی 
فصل گذشته بعد از چند هفته نیمکت نشینی، 
یک بار دیگر به مرد شماره یک دروازه آبی پوشان 
تبدیل شد، با جدایی رحمتی صاحب پیراهن او 
شد تا رسما به مرد شماره یک چهارچوب دروازه 

استقلال تبدیل شود.

Hosseini Diabaté Sayyadmanesh Rodríguez Radošević Amiri

  فوتبال ایران  

روز شلوغ عرب

دفتر باشگاه پرسپوليس مانند روزهاى هفته جارى، ديروز هم پررفت وآمد بود. ايرج 
عرب، مديرعامل سرخ پوشان، كه دوشنبه ازسوى برانكو به عنوان عامل اصلى جدايى 
اين مربى از جمع سرخ پوشان معرفى شده بود، ديروز قرارداد نعمتى و ربيع خواه را 
تمديد كرد و با سيدى هم براى يك سال آينده قرارداد جديد امضا كرد. ربيع خواه و 
نعمتى يك فصل ديگر با پرسپوليسى ها قرارداد داشتند كه ظهر ديروز و بعد از تمديد 
اين قراردادها تا 2 فصل ديگر اعتبار پيدا كرد. همچنين محسن سيدى كه به عنوان 
مربى دروازه بان ها برگزيده شده و موردتأييد سرمربى قرار گرفته بود، ديروز پس از 

جلسه اى با ايرج عرب قرارداد خود با پرسپوليس را به مدت يك سال به امضا رساند. 

غیبت دژاگه در اردوی ترکیه تراکتور

اشكان دژاگه، بازيكن فصل گذشته تراكتور، به احتمال فراوان در اردوى اين تيم در 
كشور تركيه حضور نخواهد داشت. اشكان دژاگه هنوز به تمرينات تراكتورسازى 
اضافه نشده است. اين درحالى است كه در هفته هاى گذشته خبرهاى مختلفى 
درباره ماندن يا جدايى اين بازيكن در تراكتورسازى مطرح شد و مسئولان اين 
باشگاه درنهايت اعلام كردند كه دژاگه مصدوم است و بعد از رفع آسيب ديگى اش به 
تمرينات گروهى اضافه خواهد شد. تراكتور از امروز اردويى در تركيه برگزار خواهد 

كرد و آخرين اخبار حاكى از آن است كه دژاگه قرار نيست در اين اردو شركت كند. 

پاتوسی در استقلال ماندنی شد 

آياندا پاتوسى كه در بازار فعلى نقل وانتقالات يكى از گزينه هاى مدنظر هواداران 
استقلال براى تمديد قرارداد بود و ادامه همكارى او با آبى پوشان با توجه به مدت 
قراردادش فشار مضاعفى روى مديران باشگاه ايجاد كرده بود، ديروز با مسئولان 
باشگاه ديدار كرد. پاتوسى با توجه به مدت قرارداد و عدم پرداخت حقوقش، 
چند هفته پيش از هواداران خداحافظى و به آفريقا سفر كرد، اما اين بازيكن روز 
دوشنبه راهى امارات شد و ديروز با نماينده باشگاه استقلال ديدار كرد تا براى 
حضور در جمع آبى پوشان به توافق برسد. اگر مشكل خاصى پيش نيايد، پاتوسى 
با پايان زمان تعطيلاتش بايد به تركيه سفر كند تا در اردوى تداركاتى شاگردان 

آندره آ استراماچونى شركت كند. 

  ورزش ایران  

صعود ٢٧ پله ای ساحلی بازان

از سوى فدراسيون جهانى واليبال ،FIVB رنكينگ جديد ساحلى بازان دنيا 
اعلام شد كه ملى پوشان الف ايران صعودى بيست وهفت پله اى داشتند. بهمن 
سالمى و آرش وكيلى، ملى پوشان تيم «الف» ايران، قبل از مسابقات قهرمانى 
جهان در رده 68 جهان قرار داشتند كه پس از كسب عنوان هفدهم رقابت هاى 
قهرمانى جهان، با 27 پله  صعود، در رده 41 رنكينگ دنيا قرار گرفتند. همچنين 
رحمان رئوفى و عبدالحامد ميرزاعلى در ساحلى بازان تيم دوم ايران بدون تغيير 

در همان رتبه 67 رنكينگ دنيا قرار دارند. 

٣ طلا و یک نقره حاصل کار فرنگی کاران

سه طلا و يك نقره حاصل كار فرنگى كاران جوان كشورمان در 5 وزن نخست 
رقابت هاى كشتى فرنگى قهرمانى آسيا در تايلند بود. رقابت هاى كشتى فرنگى 
جوانان قهرمانى آسيا از صبح ديروز و با برگزارى مسابقات 5 وزن نخست در شهر 
چونبورى تايلند آغاز شد كه در پايان ديدارهاى روز نخست، محمد ناقوسى در 
وزن 77كيلوگرم، حسن فروزنده در وزن 87 كيلوگرم و على اكبر يوسفى در وزن 
130كيلوگرم صاحب مدال طلا شدند و سعيد ارجمندى در وزن 63كيلوگرم 
به مدال نقره رسيد. در پايان روز نخست اين مسابقات، تيم ايران با 103 امتياز 
در صدر قرار دارد و تيم هاى قزاقستان و هند به ترتيب با 85 و 70 امتياز در 

جايگاه هاى دوم و سوم قرار دارند. 

دومین تساوی خادم الشریعه در چین

دومين تساوى خادم الشريعه در مسابقات شطرنج بانوان شائوشين چين برابر حريفى 
از كشور ميزبان رقم خورد. سارا خادم الشريعه، نماينده شطرنج ايران، در مسابقات 
شطرنج بانوان شائوشين چين برابر حريف چينى اش با ريتينگ 2205 به تساوى 
رسيد. اين دومين تساوى خادم الشريعه در اين مسابقات است. خادم الشريعه كه 
با ريتينگ 2481 در مسابقات شطرنج بانوان شائوشين چين شركت كرده است، 
هم اكنون با يك امتياز در رده بيست ودوم جدول رده بندى قرار دارد. خادم الشريعه در 
دور سوم به مصاف حريفى از كشور هند با ريتينگ 2265 مى رود. در مسابقات آزاد 

بانوان شائوشين چين، 37 شطرنج باز به رقابت با يكديگر مى پردازند. 

باشگاه ترابوزان اسپور از وحید امیری، بازیکن ایرانی خود، 
که از این تیم جدا شد، تقدیر کرد. امیری برای اینکه آزاد شود

مبلغ ۱۵۰ هزار یورو به این باشگاه ترکیه ای پرداخت کرد.

عکس 
نوشت

روز دوشنبه خبرى مبنى بر عقد قرارداد 
رضا اسدى، هافبك سايپا، با استقلال تهران 
منتشر شد كه با واكنش عجيب اين بازيكن 
همراه شد. هافبك تيم فوتبال سايپا دراين باره 
گفت: من قراردادى با استقلال امضا نكرده ام و 
تعجب مى كنم مسئولان باشگاه چرا اين خبر 
را تكذيب نكرده اند. رضا اسدى درباره اينكه 
در اخبارعنوان شد اين بازيكن به استقلال 
پيوسته است، گفت: من تعجب مى كنم كه 
خبر پيوستن من به استقلال را اخبار ورزشى 
از رسانه ملى اعلام مى كند. وى افزود: منبع 
اخبار ورزشى كجاست؟ 2 روز ديگر هواداران 
استقلال از من انتظار دارند و مى گويند 
اسدى به اين تيم نرفت. تعجب مى كنم 
كه باشگاه استقلال خبر پيوستن به اين تيم 
را تكذيب نكرده است. هافبك تيم فوتبال 

سايپا با اعلام اين موضوع كه روز 
دوشنبه اصلا به اين باشگاه 

نرفته است، گفت: من 
ين  سمى تر ر غير

با  ا  ر نيا  د جلسه 
مسئولان باشگاه 
اســـتـــقـــلال 
داشتم و اصلا 
بــه محل اين 
ــاه هم  ــاشــگ ب

نرفتم. نمى دانم 
ــرا خبر آمــده  چ

كه من به استقلال 
ــدى در  پيوستم. اس

پاسخ به اين سؤال كه آيا 

به استقلال مى پيوندد يا خير، گفت: من نبايد 
به اين سؤال جواب بدهم. من پيشنهادم را به 
باشگاه استقلال داده ام و آن ها رفته اند كه فكر 
كنند. هنوز ظاهرا فكرهايشان را نكرده اند. 
وى در پاسخ به اين سؤال كه با چه كسى در 
باشگاه استقلال مذاكره كرده است، گفت: 
من مستقيما با خود آقاى فتحى، مديرعامل 
باشگاه، صحبت كرده و پيشنهادم را داده ام؛ 
ولى كسى با من تماس نگرفته است. هافبك 
تيم فوتبال سايپا درباره اينكه آيا پيشنهاد 
ديگرى هم دارد يا خير، گفت: من 
صددر صد از تيم تراكتور پيشنهاد 
دارم و البته به غير از اين تيم از 
تمام تيم هاى رده بالاى جدول 
ــرده ام.  پيشنهاد دريافت ك
وى در پايان در پاسخ به اين 
ــؤال كه تا چه زمانى  س
س  تما منتظر 
باشگاه استقلال 
مى ماند، گفت: 
خيلى دوست 
دارم تكليف من 
يع تر  هر چه سر
؛  د ــو ش مشخص 
ولى يكى دو روز ديگر 
من بايد در اردوى تيم 
ملى باشم و اگــر با من 
تماس نگيرند، پاسخم 
به پيشنهادها به بعد از 
اردوى تيم ملى موكول 

خواهد شد. 

با استقلال قراردادى
امضا نكرده ام

اسدى: پيشنهادم را به استقلال داده ام و رفته اند كه فكر كنند

سهام داران شركت ذوب آهــن اصفهان با 
كاهش بودجه باشگاه ذوب آهن شرايط را 
براى تيم سبزپوش اصفهانى دشوار كرده اند. 
به گفته منابع خبرى، مجمع سهام داران 
ــن براى  بودجه كل تيم فوتبال ذوب آه
فصل آينده را 25ميليارد تومان تعيين 
كرده است. كاپيتان تيم فوتبال ذوب آهن 
اصفهان دراين باره گفت: خبر كم شدن 
بودجه باشگاه براى من شوكه كننده بود و 
عملى شدن اين اتفاق شرايط سختى را براى 

ما رقم خواهد زد. قاسم حدادى فر 
ــاره صحبت هاى اخير  دربـ
مديرعامل ذوب آهن و كسر 
بودجه 40درصدى اين باشگاه 
گفت: من هم روز گذشته 

اين خبر را شنيدم و اين برايم 
بسيار شوكه كننده بود. ما 

تنهانماينده ايران در 
ليگ قهرمانان آسيا 
هستيم و بايد با 
تيم هاى متمول 
ــرق و غرب  ش
آسيا بجنگيم، 
اگر اين اتفاق 
رخ دهــد يك 

آبروريزى بزرگ 
در راه خواهد بود.  

وى ادامه داد: چند 
بازيكن تأثيرگذار ما 
جــدا شدند و هنوز 
سربازها هم به تيم 

اضافه نشده اند، در اين شرايط كسر بودجه 
هم مشكلات تيم را بيشتر خواهد كرد. من 
تجربه چنين اتفاقى را در سال هاى گذشته 
هم دارم، زمانى كه آقاى دليرى از كارخانه 
رفت و آن قدر بودجه را كم كردند كه تيم 
ضعيفى بسته شد و 2 سال براى ماندن 
در ليگ برتر دست وپا زديم. مسائل كلان 
مديريتى به مسئولان كارخانه و باشگاه 
مربوط مى شود ولى اين وضعيت تيم ما را 
از لحاظ فنى تضعيف خواهد كرد. كاپيتان 
ذوب آهن در قسمت ديگرى از حرف هايش 
تصريح كرد: ما بايد با الاتحاد عربستان 
در 2 بازى رفت وبرگشت، آن هم بيرون 
از خانه روبه رو شويم و همه مى دانند 
آن ها از لحاظ مالى چقدر پيشرفته 
هستند. اميدوارم كه مسئولان كارخانه 
از تيم حمايت كنند و آقاى آذرى هم 
ين  ند ا به تنهايى نمى توا
مشكلات را برطرف 
كند. ما تنهانماينده 
ــران در ليگ  ايـ
ــان  ــان ــرم ــه ق
هــســتــيــم، 
ــد  ــن ــرچ ه
درحال حاضر 
ن  يكنا ز با
خوبى داريم، 

مــوفــقــيــت در ولــى براى 
ليگ برتر و ليگ قهرمانان آسيا 
قطعا بايد به خوبى حمايت 

شويم. 

يك آبروريزى بزرگ
در راه است

واكنش كاپيتان ذوب آهن به كاهش شديد بودجه اين باشگاه

درحالى كـه فقـط 7 روز تـا انتخابـات 
فدراسـيون كشـتى باقـى مانـده، به شـكل 
3 قهرمـان  عجيبـى هنـوز صلاحيـت 
المپيكـى ايـن رشـته احـراز نشـده اسـت.

مـدت زيـادى اسـت كـه اهالـى كشـتى 
در انتظـار انتخـاب رئيـس جديـد ايـن 
فدراسـيون و فـردى اصلـح بـراى اداره 
امـور كشـتى هسـتند تـا خيالشـان بابـت 
مديريـت ايـن رشـته مـدال آور در 4 سـال 
آينـده راحـت شـود. بعـد از چنـد مـاه 
بلاتكليفـى قبـل از نـوروز98 نام نويسـى از 
نامزدهـاى انتخاباتى صـورت گرفت و ورود 
چنـد تـن از قهرمانـان بـزرگ و خوش نـام 
كشـتى باعث شـد تا همه اهالى اين رشـته 
از اينكـه رقابـت بيـن گوش شكسـته ها در 
انتخابـات شـكل مى گيـرد، خوش حـال 
شـوند. حدود يـك مـاه بعـد وزارت ورزش 
از نظـر سـوابق مديريتـى نامزدهايـى را كه 
مـدارك كاملـى داشـتند، بـه تأييد رسـاند 
و مـدارك آن هـا را بـراى تأييـد نهايـى بـه 
مراجـع ذى ربـط ارسـال كـرد. بـا اينكـه 
حداكثـر زمـان بـراى ارسـال اسـامى 
نامزدهـاى تأييد صلاحيت شـده حـدود 
45 روز تخميـن زده شـده بود و مسـئولان 
وزارت ورزش هـم برهمين اسـاس قـول 
برگـزارى انتخابـات در بهـار98 را دادنـد، 
طولانى شـدن ايـن پروسـه، انتخابـات را به 

تابسـتان كشـيد.
چنـد روز قبـل مسـئولان وزارت ورزش 
و كميتـه ملـى المپيـك بـا وجـود اينكـه 
ازسـوى سرپرسـت فدراسـيون اعـلام 
شـده بود پاسـخى بـراى 3 تـن از قهرمانان 
ازسـوى مراجـع ذى ربط نرسـيده، تصميم 
گرفتنـد 26 تيرمـاه را به عنـوان تاريـخ 
انتخابـات اعلام كننـد. گويا مسـئولان هم 
اميـدوار بودنـد خيلـى زود اين اسـتعلام ها 
بـه دستشـان برسـد و به همين خاطـر 
سـعى كردنـد زودتـر انتخابـات برگـزار 

شـود.

حـالا در فاصلـه يـك هفتـه مانـده تـا 
برگـزارى انتخابـات فدراسـيون كشـتى 
هنـوز جوابـى ازسـوى مراجـع ذى ربـط 
در رابطـه بـا احرازصلاحيـت افـرادى 
همچـون عليرضـا دبيـر، اميررضـا خـادم و 
عبـاس جديـدى نيامـده اسـت. هـر 3 نفـر 
هـم از قهرمانان بـزرگ كشـتى بوده اند كه 
روى سـكوى المپيـك هـم رفته انـد. آن ها 
در سـال هاى اخيـر نيـز در پسـت هاى 
كليـدى دولتى مشـغول به كار بودنـد. مثلا 
اميررضـا خـادم تـا هميـن چنـد مـاه قبل 
در پسـت معاونـت پارلمانـى وزارت ورزش 
فعاليـت مى كـرد و به خاطـر ثبت نـام در 
انتخابـات فدراسـيون كشـتى از سـمتش 
كنـار رفـت. يـا اينكه عليرضـا دبيـر 2 دوره 
در شـوراى شـهر تهـران حضـور داشـت و 
هميـن حـالا عضـو على البـدل ايـن شـورا 
بـه حسـاب مى آيـد. عبـاس جديـدى نيـز 
داراى چنين پسـتى در شـوراى شـهر بـود.
به هر حـال در فاصلـه انـدك مانـده تـا 
برگـزارى انتخابـات، قرارنگرفتـن نـام اين 
3 چهره المپيكى كشـتى در ميـان نامزدها 
تعجـب اهالى كشـتى را برانگيختـه و حتى 
اعتـراض برخى اعضـاى مجمـع را به همراه 
داشـته اسـت. مسـئولان وزارت ورزش هم 
در صحبت هـاى خـود توضيـح دقيقـى 
دربـاره زمـان تعيين تكليـف ايـن ماجـرا 
نمى گوينـد و خودشـان را نيـز در انتظـار 
پاسـخ نهادهـاى مسـئول نشـان مى دهند. 
بـه نظـر مى رسـد در صـورت نرسـيدن 
صلاحيـت خـادم، دبيـر و جديـدى، 
انتخابـات فدراسـيون كشـتى بـا حواشـى 
بسـيارى مواجـه خواهـد بـود؛ چـون در 
ماه هـاى اخيـر ايـن 3 نفـر بـا رايزنـى، 
بخـش اعظمـى از آراى مجمـع را بـه خـود 
اختصاص داده انـد و بلاتكليف نگه داشـتن 
آن هـا در آسـتانه انتخابـات بـا سـردرگمى 
اعضـاى مجمـع همـراه مى شـود و قطعا به 

سـود ديگرنامزدهـا خواهـد بـود. 

بازيكن جنجالى تيم ملى واليبال لهستان بار 
ديگر اظهارات عجيبى را عليه ايران بر زبان 
آورده است. قبل از شروع ليگ ملت ها بود كه 
ميشل كوبياك به بهانه درگيرى با بازيكنان 
ايرانى در جريان فينال جام باشگاه هاى آسيا 
مصاحبه تندى را عليه بازيكنان و مردم ايران به 
زبان آورد. كاپيتان باتجربه تيم ملى لهستان كه 
در آن مسابقه در تركيب تيم پاناسونيك ژاپن به 
ميدان رفته بود، با اين صحبت هاى خود روابط 
بين واليبال ايران و لهستان را به حاشيه برد و 
تحت تأثير خود قرار داد. با اعتراض شديد مردم 
و فدراسيون واليبال ايران و همچنين شكايت 
به فدراسيون جهانى، درنهايت حكمى مبنى بر 
محروميت شش جلسه اى كوبياك صادر شد. 
همچنين ازسوى FIVB اعلام شد بايد نامه 
عذرخواهى ازسوى اين بازيكن در اروميه قبل 
از بازى ايران و لهستان خوانده شود. اين نامه 
هم خوانده شد، اما كوبياك نه در اروميه حضور 
داشت و نه اين نامه را خودش نوشته بود. نامه 
عذرخواهى ازسوى رئيس فدراسيون لهستان 
نوشته شد. به هر حال همه تصور مى كردند 
اين جنجال به پايان رسيده و حتى شهردار 
اروميه، سرمربى لهستان را در جريان سفر به 
اين شهر به عنوان شهروند افتخارى انتخاب 
و معرفى كرد. حالا در فاصله چند روز مانده 
تا شروع مرحله نهايى ليگ ملت هاى 2019 
و درحالى كه ايران و لهستان بار ديگر بايد در 
شيكاگو رودرروى هم قرار بگيرند، ميشل 
كوبياك مصاحبه جديدى را با سايت اسپورت 

«لهستان» انجام داده و بار ديگر هم درباره 
ايران صحبت هايى جنجالى انجام داده است. 
اين بازيكن باتجربه لهستان در بخشى از اين 
مصاحبه در پاسخ به اين سؤال كه بازى هاى 
تيم ملى كشورش در ايران را در هفته سوم 
ليگ ملت ها تماشا كرده است يا خير، گفت: من 
هيچ كدام از بازى هاى داخل ايران را نگاه نكردم. 
اين موضوع به خاطر اين نيست كه من به آن ها 
علاقه اى ندارم، بلكه در آن زمان كارهاى ديگرى 
داشتم. ميشل كوبياك در بخش ديگرى از اين 
مصاحبه به اين سؤال كه «وقتى متوجه شدى 
طرف د اران ايران بعد از مسابقه اتوبوس لهستان 
را متوقف كردند، چه احساسى داشتى»، 
عنوان كرد: من هيچ احساسى نداشتم، چون 
نمى توانستم كارى انجام دهم. بازيكنانى كه 
در آنجا حضور داشتند، بايد به اين سؤال پاسخ 
بدهند. آن ها در اين موقعيت خطرناك بودند. 
وى درباره تأثير مصاحبه اش روى اين اتفاقات 
گفت: به نظرم مصاحبه اى كه من انجام دادم، 
روى اين رفتارها تأثيرى نداشته است. فكر 
مى كنم فقط در ايران چنين اتفاقاتى مى افتد و 
جاى تعجب هم ندارد! كوبياك در پايان بار ديگر 
صحبت هاى جنجالى خود را ادامه داد و گفت: 
من هيچ صفحه اى در شبكه هاى اجتماعى 
ندارم. حمله به صفحات مجازى توسط ايرانى ها 
نه تنها پس از آخرين حرف هاى من بلكه قبل 
از آن نيز رخ داده بود. اين ماجرا چندين بار 
اتفاق افتاده بود. به خانواده من به طورمداوم

 توهين شد! 

ز بچگى پرسپوليسى  ا «مــن 
هستم و خانواده اى پرسپوليسى 
هم دارم، براى همين عكس هاى 
چند ســال قبل را با پيراهن 
پرسپوليس منتشر كردم تا به همه ثابت كنم كه از 
بچگى پرسپوليسى بودم. مذاكرات خوبى هم با 
پرسپوليس انجام داديم و به احتمال فراوان تا فردا 
قرارداد همكارى با پرسپوليس را امضا خواهم 
ــك  كــــرد.» ايــن هــا صــحــبــت هــاى جــوان
بيست ويك ساله اى است كه همه فوتبال ايران را 
سر كار گذاشته است. او بعد از جدايى جنجالى از 
ذوب آهن كه هنوز داغش روى دل آذرى است، 
امسال مى خواست از روبين كازان به پرسپوليس 
بيايد؛ ولى بعد از چند روز بازارگرمى، ناگهان سر از 
تراكتور درآورد تا معلوم شود باوجود جوانى، 
خودش يك پا شكارچى است نه شكار! جوانكى كه 
انگار قواعد بى در وپيكر فوتبال حرفه اى را خوب 
شناخته است و بهتر از خيلى ها موج سوارى مى كند 
ــراردادش بالاوبالاتر بــرود. بعد از اين  تا رقم ق
صحبت هاى رضا شكارى، كسى در پيوستن او به 
پرسپوليس شكى نداشت. رضا شكارى اما همه 
پيش بينى ها را دور زد و ظهر ديروز با قراردادى 

پنج ساله به عضويت تراكتور درآمد.

 پیش دستی پرسپولیسی ها
از چند روز پيش كه بحث پيوستن رضا شكارى 
به پرسپوليس مطرح شد، سعيد آذرى، مديرعامل 
باشگاه ذوب آهــن، در پيام هايى اعلام كرد كه 
به خاطر شكايت باشگاه ذوب آهن از روبين كازان، 
جذب اين بازيكن بــراى پرسپوليس تبعات 
سنگينى دارد. ظهر ديروز بود كه اعلام شد رضا 
شكارى با عقد قراردادى پنج ساله به تيم تراكتور 
تبريز پيوسته است. همين مسئله باعث اعتراض 
هواداران پرسپوليس به مديران اين باشگاه شد كه 
چرا اين بازيكن را جذب نكردند؛ اما پيگيرى ها به 

نكات جالبى ختم مى شد. ماجرا از اين قرار است 
كه سعيد آذرى به مديران باشگاه پرسپوليس 
مدارك محكمى را از شكايت باشگاه ذوب آهن از 
روبين كازان نشان مى دهد كه همين مسئله پروژه 
جذب شكارى را براى پرسپوليس مختومه مى كند. 
طبق ادعاى آذرى، شكايت باشگاه ذوب آهن از 
روبين كازان تا چند ماه آينده نتيجه مى دهد و بعد 
از اعلام رأى فيفا، هم روبين كازان جريمه نقدى 

سنگينى مى شود و هم رضا شكارى با محروميت 
شش ماهه روبه رو خواهد شد. 

 مدیرعامل تراکتور: با شکاری پنج ساله بستیم
كتور، كه  غلامرضا صادقيان، مديرعامل ترا
در سفرى دوروزه به تهران توانست با اين 
مهاجم ترك زبان قرارداد امضا كند، دراين باره 
2 باشگاه  ندگى  گفت: با توجه به خواهرخوا

تراكتور و روبين كازان روسيه و همكارى اين 
باشگاه، با رضا شكارى به توافق نهايى رسيديم 
ــراردادى پنج ساله امضا كرديم. وى افزود:  و ق
رضا شكارى يكى از ملى پوش هاى دعوت شده 
به اردوى تيم ملى اميد است كه پس از حضور 
در اردوى تيم ملى اميد از 25تيرماه به جمع 
بازيكنان تراكتور در كمپ تمرينى تركيه اضافه

 خواهد شد.

 آذری ول کن شکاری نیست
مديرعامل ذوب آهن همچنان پيگير وضعيت رضا 
شكارى است و مى گويد از ادامه اقدامات حقوقى 
خود دست نمى كشد. آذرى كه تهديداتش درباره 
ــراردادى شكارى، پرسپوليسى ها را  وضعيت ق
دودل كرده بود، درباره انتقال شكارى به تراكتور 
گفت: اول اينكه باشگاه عوض كردن، ماهيت 
حقوقى و قضايى و شكلى يك پرونده قضايى را 
در سازمان هاى بين المللى عوض نخواهد نكرد؛ 
يعنى به اين شكل است كه همان ايرادهاى قضايى 
كه در جذب بازيكن توسط تراكتور هست، براى 
پرسپوليس هم هست و براى شاهين شهردارى 
بوشهر هم هست. يعنى اين بازيكن (رضا شكارى) 
از نظر ماهيتى با شكايت روبه روست. وى در ادامه 
افزود: فوتباليستى كه روى يك موزاييك اين قدر 
قشنگ دريبل مى كند و به تيم هاى مختلف 
مــى رود، اين فوتباليست فكر نمى كنم به درد 
هوادار پرسپوليس بخورد. اين فوتباليست حتى 
يك هفته پاى هــوادار پرسپوليس كه طى اين 
مدت اين همه به من توهين كردند، نمى ايستد. 
اين فوتباليست حاضر نشد يك هفته پاى هوادار 
پرسپوليس بايستد، بعد به نظر شما اين بازيكن 
در آينده به درد پرسپوليس مى خورد؟ من سنگ 
پرسپوليس را به سينه نمى زنم. من موضوعى را 
به آن ها گفتم، آن ها متوجه شدند و اگر متوجه 
نشده بودند، با او قرارداد مى بستند و ريسكش 
را قبول مى كردند. حالا تراكتورى ها ريسكش را 
پذيرفته اند سعيد آذرى همچنين در يك پست 
اينستاگرامى خطاب به شكارى نوشت: پسرم هر 
كجا به توافق برسى، مشكل ساز خواهد شد. فرقى 
نمى كند كدام باشگاه باشى، آينده ات را نابود نكن. 
من خيرخواه تو و باشگاهى هستم كه در ايران 
با آن قرارداد خواهى بست. روس ها تو و باشگاه 
جديدت را رها نمى كنند. در دام صيادان استعداد

 نيفتد.

قهرمانان المپيكى پشت خط تأييد
ابهام هاى بزرگ در فاصله يك هفته تا انتخابات فدراسيون كشتى

كوبياك دست بردار نيست!
ادامه اظهارات عجيب و مغرضانه كاپيتان لهستان در قبال مردم ايران

شكارى، شكار يا شكارچى؟!

ادن هازارد

Hazard
اولین روز کار در دفتر جدید!

توماس مولر 

Müller
به سر کار برگشتیم

منچستریونایتد

Man United
پیش به سوی استرالیا برای 
تمرینات پیش فصل

دژان لوورن

Lovren
قبل از تولد سی سالگی ام، برای 
خودم یک فراری خریدم!

اتلتیکومادرید

Atlético
دیگو کوستا و ژائو فلیکس
در تمرینات پیش فصل

 مجازات جديد گريزمان 
باشگاه اتلتيكومادريد قصد دارد مهاجم فرانسوى خود را 
به خاطر تخطى از قوانين مندرج در قراردادش مجازات كند. 

به گزارش ESPN، باشگاه اتلتيكومادريد فرايند رسيدگى به 
تخلفات مهاجم فرانسوى خود آنتوان گريزمان را به خاطر نقض 

مفاد مندرج در قــرارداد ميان دوطرف، آغاز كرده است. 
تلتيكومادريد و بارسلونا  اختلاف فعلى 2 باشگاه ا
ــروش گريزمان، پرداخت اقساطى  درمــورد ف
120ميليون يوروى فسخ قرارداد مهاجم سابق 
رئال سوسيداد است كه طرف مادريدى به آن 
رضايت نمى دهد. اتلتيكومادريد با انتشار 
بيانيه اى در روز شنبه به صورت رسمى 
گريزمان را ملزم كرد كه در تمرينات 
روز يكشنبه اين تيم شركت كند؛ اما 
اين بازيكن بيست وهشت ساله حاضر 
به انجام اين كار نشده و با اين تصميم 
خود خشم مقامات باشگاه را برانگيخته 
است. به همين دليل گفته مى شود 
كه اتلتيكومادريد قصد دارد او را با 
حداكثر مبلغى كه در قرارداد طرفين 
تعيين شده، جريمه كند و اين رقم به 
200هزار يورو مى رسد. البته طبق 
گفته مقامات بارسلونا، اين باشگاه 
ظرف يك هفته آينده كارهاى 
انتقال اين بازيكن فرانسوى را به 

نيوكمپ تمام خواهد كرد تا گريزمان 
فصل آتى را با پيراهن آبى و انارى ها آغاز كند. 

ايگواين نمى رود
مهاجم آرژانتينى يوونتوس حاضر به ترك 

اين تيم نيست. گونزالو ايگواين پس از 
اينكه فصل گذشته دوره قرضى ناموفقى 
را در تيم هاى ميلان و چلسى - هركدام 
يك نيم فصل - سپرى كــرد، اكنون 

دوباره در اختيار باشگاه يوونتوس 
است. گفته مى شود اين باشگاه 

يتاليايى با توجه به ترافيك  ا
بازيكنى كه در خط حمله خود 
دارد، علاقه اى به حفظ اين 
رد  نتينى ندا ا رژ مهاجم آ
و از رم نيز به عنوان مقصد 
د  يا وى  بعدى  لى  حتما ا

شــده اســت؛ امــا اكنون خبر 
مى رسد ايگواين قصد ترك يووه را ندارد. شبكه تلويزيونى 
«اسكاى» دراين باره گزارش داد گونزالو ايگواين باوجود 
اينكه جايى برايش در تركيب يوونتوس در نظر گرفته 
نشده است، پيشنهاد پيوستن به رم را رد خواهد كرد 
و بر اين باور است كه مى تواند مائوريتزيو سارى را در 
يوونتوس با عملكردش متقاعد كند. ايگواين حتى مربى 
اختصاصى به خدمت گرفته است تا در تعطيلات با او 
كار كند و با روى فرم ماندن، مائوريتزيو سارى را براى 
ماندن در  يوونتوس تحت تأثير قرار دهد. در سوى 
ديگر يوونتوس براى اينكه با تمام توان سراغ مائورو 
ايكاردى از اينتر برود، بايد ابتدا ايگواين سى ويك ساله 

را بفروشد. 

هازارد به مسى رسيد
بر اساس فهرست اعلام شده توسط وب سايت ترانسفرماركت، ليونل مسى و 
ادن هازارد حالا به يك اندازه ارزش گذارى شده اند. ادن هازارد، ستاره بلژيكى 
بيست وهشت ساله رئال مادريد، به طورمشترك با ليونل مسى و با 150ميليون 
يورو، ارزشمندترين بازيكنان شاغل در لاليگا هستند. ارزش هازارد از اكتبر 
گذشته هيچ تغييرى نكرده، اما ليونل مسى نسبت به يك سال پيش، 
افتى سى ميليون يورويى را تجربه كرده است. درواقع ارزش 
مسى از اكتبر گذشته 10ميليون يورو افت كرده تا حالا با 
ادن هازارد بلژيكى برابر شود. تا يك سال پيش، ادن هازارد 
110ميليون يورو قيمت گذارى شده بود؛ درحالى كه 
ارزش مسى 180ميليون يورو بود. اما درخشش هازارد 
در جام جهانى2018 و سپس با چلسى در ليگ برتر 
انگليس و نيز قهرمانى در ليگ اروپا، باعث شده تا 
ارزش هازارد 40ميليون يورو رشد كند؛ اما 
مسى نسبت به ماه مِى سال گذشته، 30 
ميليون يورو افت را تجربه كرده است. 
ستاره آرژانتينى بارسا نه در كوپا 
به توفيقى رسيد و نه موفق شد در 
ليگ قهرمانان اروپا تيمش را به 
جايگاهى برساند. از سوى ديگر 
با رسيدن هر بازيكن به سى سالگى، 
وب سايت ترانسفرماركت ارزش او را سال 
به سال كاهش مى دهد و مسى سى ودوساله به همين دليل 
در سال هاى اخير افت تدريجى قيمت را به خود ديده است 
و پيش بينى مى شود سال بعد، ارزش او كمتر نيز بشود و بدين 
ترتيب ستاره بلژيكى بهترين فرصت را براى كسب عنوان 

ارزشمندترين بازيكن جهان داراست. 

جوانك بيست ويك ساله بعد از يك هفته سركار گذاشتن پرسپوليس، از تراكتور سر درآورد
عملى شدن اين اتفاق شرايط سختى را براى 

ما رقم خواهد زد. قاسم حدادى فر 
ــاره صحبت هاى اخير  دربـ
مديرعامل ذوب آهن و كسر 
40درصدى اين باشگاه 
گفت: من هم روز گذشته 

اين خبر را شنيدم و اين برايم 
بسيار شوكه كننده بود. ما 

تنهانماينده ايران در 
ليگ قهرمانان آسيا 
هستيم و بايد با 
تيم هاى متمول 
ــرق و غرب  ش
آسيا بجنگيم، 
اگر اين اتفاق 
رخ دهــد يك 

آبروريزى بزرگ 
در راه خواهد بود.  

وى ادامه داد: چند 
بازيكن تأثيرگذار ما 
جــدا شدند و هنوز 
سربازها هم به تيم 

از لحاظ فنى تضعيف خواهد كرد. كاپيتان 
ذوب آهن در قسمت ديگرى از حرف هايش 
تصريح كرد: ما بايد با الاتحاد عربستان 
2در 2در 2 بازى رفت وبرگشت، آن هم بيرون 
از خانه روبه رو شويم و همه مى دانند 
آن ها از لحاظ مالى چقدر پيشرفته 
هستند. اميدوارم كه مسئولان كارخانه 
از تيم حمايت كنند و آقاى آذرى هم 
ين  ند ا به تنهايى نمى توا
مشكلات را برطرف 
كند. ما تنهانماينده 
ــران در ليگ  ايـ
ــان  ــان ــرم ــه ق

مــوفــقــيــت در ولــى براى 
ليگ برتر و ليگ قهرمانان آسيا 
قطعا بايد به خوبى حمايت 

شويم. شويم. 

خبر پيوستن من به استقلال را اخبار ورزشى 
از رسانه ملى اعلام مى كند. وى افزود: منبع 
2اخبار ورزشى كجاست؟ 2اخبار ورزشى كجاست؟ 2 روز ديگر هواداران 
استقلال از من انتظار دارند و مى گويند 
اسدى به اين تيم نرفت. تعجب مى كنم 
كه باشگاه استقلال خبر پيوستن به اين تيم 
را تكذيب نكرده است. هافبك تيم فوتبال 

سايپا با اعلام اين موضوع كه روز 
دوشنبه اصلا به اين باشگاه 

نرفته است، گفت: من 
ين  سمى تر ر غير

با  ا  ر نيا  د جلسه 
مسئولان باشگاه 
اســـتـــقـــلال 
داشتم و اصلا 
بــه محل اين 
ــاه هم  ــاشــگ ب

نرفتم. نمى دانم 
ــرا خبر آمــده  چ

كه من به استقلال 
ــدى در  پيوستم. اس

پاسخ به اين سؤال كه آيا 

تيم فوتبال سايپا درباره اينكه آيا پيشنهاد 
ديگرى هم دارد يا خير، گفت: من 
صددر صد از تيم تراكتور پيشنهاد 
دارم و البته به غير از اين تيم از 
تمام تيم هاى رده بالاى جدول 
ــرده ام.  پيشنهاد دريافت ك
وى در پايان در پاسخ به اين 
ــؤال كه تا چه زمانى  س
س  تما منتظر 
باشگاه استقلال 

يع تر  هر چه سر
؛  د ــو ش مشخص 
ولى يكى دو روز ديگر 
من بايد در اردوى تيم 
ملى باشم و اگــر با من 
تماس نگيرند، پاسخم 
به پيشنهادها به بعد از 
اردوى تيم ملى موكول 

خواهد شد. 

پيشنهاد چينى ها به بيل
يك باشگاه چينى حاضر شده تا سالى 62,4 ميليون پوند به بيل 
بپردازد. به گزارش سان، ال چيرينگيتوى اسپانيا مدعى شده كه 

باشگاهى حاضر در سوپرليگ چين براى جذب گرت بيل، ستاره 
ولزى رئال مادريد، به اين بازيكن دستمزد 1,2ميليون پوندى 

در هفته را پيشنهاد كرده است. اين نشريه محلى در 
ادامه مدعى شده كه باشگاه چينى- كه هنوز نام 
آن فاش نشده است- قصد داشته بدون پرداخت 
پول به رئال، بيل را جذب كند و همين امر نيز 
موجب شده تا رئال مادريد اين پيشنهاد را 
خيلى سريع رد كند. قبول اين پيشنهاد به 
اين معنا بود كه بيل مى توانسته است ماهى 
5,2ميليون پوند و سالى 62,4ميليون پوند از 
اين باشگاه چينى دريافت كند. اين درحالى 
است كه حقوق هفتگى او در رئال مادريد 
600هــزار پوند است و انتقال به چين، 
موجب دوبرابر شدن دستمزد او مى شد. بعد 
از هزينه اى حدودا سيصدميليون پوندى در 
بازار نقل وانتقالات براى جذب بازيكنانى چون 

ادن هازارد و لوكا يوويچ و البته ادامه تلاش ها 
براى جذب پل پوگبا، رئال مادريد به پول ناشى از 

انتقال بيل نياز فراوانى خواهد داشت. ستاره ولزى در 
هنگام ورود به جلسه تمرينى باشگاه با صداى سوت 
هواداران مواجه شد و ديگر نمى توان آينده اى براى 
او در رئال متصور بود. بيل در فصل گذشته فقط 14 
گل براى رئال به ثمر رساند و زيدان آخر فصل پيش، 

رسما اعلام كرد به اين بازيكن ولزى نيازى ندارد.

شد تا رسما به مرد شماره یک چهارچوب دروازه 
استقلال تبدیل شود.

پيشنهاد چينى ها به بيلپيشنهاد چينى ها به بيل
 ميليون پوند به بيل 
بپردازد. به گزارش سان، ال چيرينگيتوى اسپانيا مدعى شده كه 

باشگاهى حاضر در سوپرليگ چين براى جذب گرت بيل، ستاره 
ميليون پوندى 

در هفته را پيشنهاد كرده است. اين نشريه محلى در 
ادامه مدعى شده كه باشگاه چينى- كه هنوز نام 
آن فاش نشده است- قصد داشته بدون پرداخت 
پول به رئال، بيل را جذب كند و همين امر نيز 
موجب شده تا رئال مادريد اين پيشنهاد را 
خيلى سريع رد كند. قبول اين پيشنهاد به 
اين معنا بود كه بيل مى توانسته است ماهى 
ميليون پوند از 
اين باشگاه چينى دريافت كند. اين درحالى 
است كه حقوق هفتگى او در رئال مادريد 
هــزار پوند است و انتقال به چين، 
موجب دوبرابر شدن دستمزد او مى شد. بعد 
از هزينه اى حدودا سيصدميليون پوندى در 
بازار نقل وانتقالات براى جذب بازيكنانى چون 

ادن هازارد و لوكا يوويچ و البته ادامه تلاش ها 
براى جذب پل پوگبا، رئال مادريد به پول ناشى از 

انتقال بيل نياز فراوانى خواهد داشت. ستاره ولزى در 
هنگام ورود به جلسه تمرينى باشگاه با صداى سوت 
هواداران مواجه شد و ديگر نمى توان آينده اى براى 
14او در رئال متصور بود. بيل در فصل گذشته فقط 14او در رئال متصور بود. بيل در فصل گذشته فقط 14

گل براى رئال به ثمر رساند و زيدان آخر فصل پيش، 
رسما اعلام كرد به اين بازيكن ولزى نيازى ندارد.

 مجازات جديد گريزمان  مجازات جديد گريزمان 
باشگاه اتلتيكومادريد قصد دارد مهاجم فرانسوى خود را 
به خاطر تخطى از قوانين مندرج در قراردادش مجازات كند. 

ESPN به گزارشESPN به گزارشESPN
تخلفات مهاجم فرانسوى خود آنتوان گريزمان را به خاطر نقض 

مفاد مندرج در قــرارداد ميان دوطرف، آغاز كرده است. 
اختلاف فعلى 

ــروش گريزمان، پرداخت اقساطى  درمــورد ف
120ميليون يوروى فسخ قرارداد مهاجم سابق 
رئال سوسيداد است كه طرف مادريدى به آن 
رضايت نمى دهد. اتلتيكومادريد با انتشار 
بيانيه اى در روز شنبه به صورت رسمى 
گريزمان را ملزم كرد كه در تمرينات 
روز يكشنبه اين تيم شركت كند؛ اما 
اين بازيكن بيست وهشت ساله حاضر 
به انجام اين كار نشده و با اين تصميم 
خود خشم مقامات باشگاه را برانگيخته 
است. به همين دليل گفته مى شود 
كه اتلتيكومادريد قصد دارد او را با 
حداكثر مبلغى كه در قرارداد طرفين 
تعيين شده، جريمه كند و اين رقم به 
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گفته مقامات بارسلونا، اين باشگاه 
ظرف يك هفته آينده كارهاى 
انتقال اين بازيكن فرانسوى را به 

نيوكمپ تمام خواهد كرد تا گريزمان 
فصل آتى را با پيراهن آبى و انارى ها آغاز كند. 

ايگواين نمى رودايگواين نمى رود
مهاجم آرژانتينى يوونتوس حاضر به ترك 

اين تيم نيست. گونزالو ايگواين پس از 
اينكه فصل گذشته دوره قرضى ناموفقى 
را در تيم هاى ميلان و چلسى - هركدام 
يك نيم فصل - سپرى كــرد، اكنون 

دوباره در اختيار باشگاه يوونتوس 
است. گفته مى شود اين باشگاه 

يتاليايى با توجه به ترافيك  ا
بازيكنى كه در خط حمله خود 
دارد، علاقه اى به حفظ اين 
رد  نتينى ندا ا رژ مهاجم آ
و از رم نيز به عنوان مقصد 
د  يا وى  بعدى  لى  حتما ا

شــده اســت؛ امــا اكنون خبر 
مى رسد ايگواين قصد ترك يووه را ندارد. شبكه تلويزيونى 
«اسكاى» دراين باره گزارش داد گونزالو ايگواين باوجود 
اينكه جايى برايش در تركيب يوونتوس در نظر گرفته 
نشده است، پيشنهاد پيوستن به رم را رد خواهد كرد 
و بر اين باور است كه مى تواند مائوريتزيو سارى را در 
يوونتوس با عملكردش متقاعد كند. ايگواين حتى مربى 
اختصاصى به خدمت گرفته است تا در تعطيلات با او 
كار كند و با روى فرم ماندن، مائوريتزيو سارى را براى 
ماندن در  يوونتوس تحت تأثير قرار دهد. در سوى 
ديگر يوونتوس براى اينكه با تمام توان سراغ مائورو 
ايكاردى از اينتر برود، بايد ابتدا ايگواين سى ويك ساله 

آبی پوشان نهایی کرد.اخیر این مبلغ به استقلالی ها پرداخت شد.

 مجازات جديد گريزمان  مجازات جديد گريزمان 
باشگاه اتلتيكومادريد قصد دارد مهاجم فرانسوى خود را 
به خاطر تخطى از قوانين مندرج در قراردادش مجازات كند. 

، باشگاه اتلتيكومادريد فرايند رسيدگى به 
تخلفات مهاجم فرانسوى خود آنتوان گريزمان را به خاطر نقض 

مفاد مندرج در قــرارداد ميان دوطرف، آغاز كرده است. 
تلتيكومادريد و بارسلونا   باشگاه ا
ــروش گريزمان، پرداخت اقساطى  درمــورد ف
ميليون يوروى فسخ قرارداد مهاجم سابق 
رئال سوسيداد است كه طرف مادريدى به آن 
رضايت نمى دهد. اتلتيكومادريد با انتشار 
بيانيه اى در روز شنبه به صورت رسمى 
گريزمان را ملزم كرد كه در تمرينات 
روز يكشنبه اين تيم شركت كند؛ اما 
اين بازيكن بيست وهشت ساله حاضر 
به انجام اين كار نشده و با اين تصميم 
خود خشم مقامات باشگاه را برانگيخته 
است. به همين دليل گفته مى شود 
كه اتلتيكومادريد قصد دارد او را با 
حداكثر مبلغى كه در قرارداد طرفين 
تعيين شده، جريمه كند و اين رقم به 
هزار يورو مى رسد. البته طبق 
گفته مقامات بارسلونا، اين باشگاه 
ظرف يك هفته آينده كارهاى 
انتقال اين بازيكن فرانسوى را به 

نيوكمپ تمام خواهد كرد تا گريزمان 
فصل آتى را با پيراهن آبى و انارى ها آغاز كند. فصل آتى را با پيراهن آبى و انارى ها آغاز كند. 

پيشنهاد چينى ها به بيلپيشنهاد چينى ها به بيل
يك باشگاه چينى حاضر شده تا سالى 

بپردازد. به گزارش سان، ال چيرينگيتوى اسپانيا مدعى شده كه 
باشگاهى حاضر در سوپرليگ چين براى جذب گرت بيل، ستاره 

ولزى رئال مادريد، به اين بازيكن دستمزد 
در هفته را پيشنهاد كرده است. اين نشريه محلى در 

ادامه مدعى شده كه باشگاه چينى- كه هنوز نام 
آن فاش نشده است- قصد داشته بدون پرداخت 
پول به رئال، بيل را جذب كند و همين امر نيز 
موجب شده تا رئال مادريد اين پيشنهاد را 
خيلى سريع رد كند. قبول اين پيشنهاد به 
اين معنا بود كه بيل مى توانسته است ماهى 

5,2ميليون پوند و سالى 
اين باشگاه چينى دريافت كند. اين درحالى 
است كه حقوق هفتگى او در رئال مادريد 
600هــزار پوند است و انتقال به چين، 
موجب دوبرابر شدن دستمزد او مى شد. بعد 
از هزينه اى حدودا سيصدميليون پوندى در 
بازار نقل وانتقالات براى جذب بازيكنانى چون 

ادن هازارد و لوكا يوويچ و البته ادامه تلاش ها 
براى جذب پل پوگبا، رئال مادريد به پول ناشى از 

انتقال بيل نياز فراوانى خواهد داشت. ستاره ولزى در 
هنگام ورود به جلسه تمرينى باشگاه با صداى سوت 
هواداران مواجه شد و ديگر نمى توان آينده اى براى 

او در رئال متصور بود. بيل در فصل گذشته فقط 
گل براى رئال به ثمر رساند و زيدان آخر فصل پيش، 

رسما اعلام كرد به اين بازيكن ولزى نيازى ندارد.

نمى توانستم كارى انجام دهم. بازيكنانى كه 
در آنجا حضور داشتند، بايد به اين سؤال پاسخ 
بدهند. آن ها در اين موقعيت خطرناك بودند. 
وى درباره تأثير مصاحبه اش روى اين اتفاقات 
گفت: به نظرم مصاحبه اى كه من انجام دادم، 
روى اين رفتارها تأثيرى نداشته است. فكر 
مى كنم فقط در ايران چنين اتفاقاتى مى افتد و 
جاى تعجب هم ندارد! كوبياك در پايان بار ديگر 
صحبت هاى جنجالى خود را ادامه داد و گفت: 
من هيچ صفحه اى در شبكه هاى اجتماعى 
ندارم. حمله به صفحات مجازى توسط ايرانى ها 
نه تنها پس از آخرين حرف هاى من بلكه قبل 
از آن نيز رخ داده بود. اين ماجرا چندين بار 

هازارد به مسى رسيدهازارد به مسى رسيد
بر اساس فهرست اعلام شده توسط وب سايت ترانسفرماركت، ليونل مسى و 
ادن هازارد حالا به يك اندازه ارزش گذارى شده اند. ادن هازارد، ستاره بلژيكى 

بيست وهشت ساله رئال مادريد، به طورمشترك با ليونل مسى و با 
يورو، ارزشمندترين بازيكنان شاغل در لاليگا هستند. ارزش هازارد از اكتبر 
گذشته هيچ تغييرى نكرده، اما ليونل مسى نسبت به يك سال پيش، 
افتى سى ميليون يورويى را تجربه كرده است. درواقع ارزش 
مسى از اكتبر گذشته 10ميليون يورو افت كرده تا حالا با 
ادن هازارد بلژيكى برابر شود. تا يك سال پيش، ادن هازارد 
110ميليون يورو قيمت گذارى شده بود؛ درحالى كه 
ارزش مسى 180ميليون يورو بود. اما درخشش هازارد 
در جام جهانى2018 و سپس با چلسى در ليگ برتر 
انگليس و نيز قهرمانى در ليگ اروپا، باعث شده تا 

ارزش هازارد 40
مسى نسبت به ماه مِى سال گذشته، 

ميليون يورو افت را تجربه كرده است. 
ستاره آرژانتينى بارسا نه در كوپا 
به توفيقى رسيد و نه موفق شد در 
ليگ قهرمانان اروپا تيمش را به 
جايگاهى برساند. از سوى ديگر 
با رسيدن هر بازيكن به سى سالگى، 
وب سايت ترانسفرماركت ارزش او را سال 
به سال كاهش مى دهد و مسى سى ودوساله به همين دليل 
در سال هاى اخير افت تدريجى قيمت را به خود ديده است 
و پيش بينى مى شود سال بعد، ارزش او كمتر نيز بشود و بدين 
ترتيب ستاره بلژيكى بهترين فرصت را براى كسب عنوان 

ارزشمندترين بازيكن جهان داراست. 
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 تحریریه:   مژده رنگیان
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تابلو
 اعلانات

برنامه فوتبال بزرگسالان 
دسته اول مشهد

هفته ششم
زمین چمن شماره یک تختی

 ۹۸   ۰۴   ۱۵ شنبه 

شهید محدث ١ - غزال گوشت ١

غدیر ٠ - عالی حرفه ای ٠

 ۹۸   ۰۴   ۱۶ ١شنبه 

ستارگان فیض ١ - بهمن مشهد ٢

انتظار ٢ - سیمای نور ٥

لیگ برتر فوتسال ایران

هفته دوم
سالن شهید بهشتی - ساعت ١٨:٠٠

 ۹۸   ۰۴   ۱۹ ٤شنبه 

فرش آرا - سن ایچ ساوه

برنامه فوتبال نونهالان 
دسته سوم مشهد

هفته هفتم
زمین چمن شماره یک تختی

 ۹۸   ۰۴   ۱۷ ٢شنبه 

شهاب ٠ - پویان ٣ (عدم حضور شهاب)

بارثاوا ٠ - پارسیان ١
گل : سجاد جوادزاده

مدرسه میثاقیان ٣ - مدرسه بادامکی ٠
گل ها: مسعود چراغی، سجاد خوشروی و 

محمدامین احمدی

 ۹۸   ۰۴   ۱۸ ٣شنبه 
مدرسه پدیده ١ - تربیت ٢

گل ها: ضرغامی برای پدیده / دهقان نیری و کامل 

طوسی برای تربیت

نخبگان ٢ - غدیر  ٢
گل ها: براتی و جهان تیغ برای نخبگان / موسوی و 

ساربان برای غدیر

البرز  ٢ - ملی پوشان ٥
گل ها: اسماعیلی و چشم آغیل برای البرز / قاسمی، 

رسولی، حاجی پور و میری (٢گل) برای ملی پوشان

 ۹۸   ۰۴   ۱۹ ٤شنبه 

فرتاک توس - گسترش فولاد / ١١:٠٠

آیندگان - پیشگامان / ١٢:٣٠

برنامه جام رسانه و مهربانی

هفته دوم
چمن مصنوعی آستان قدس

 ۹۸   ۰۴   ۲۱ جمعه 

هدف گلکار  - دهداری / ٢١:٠٠

ابومسلم - پیام / ٢٢:٠٠

برنامه فوتسال
پیش کسوتان مشهد

هفته دهم
سالن شهید جهاد مغنیه

 ۹۸   ۰۴   ۲۰ ٥شنبه 

رده بندی ٤١ تا ٤٦ سال و ٤٧ سال به بالا

درمانکاه فدک - آموزش و پرورش / ١٣:٠٠

الفتح - جانبازان مشهد / ١٤:٠٠

فینال ٤١ تا ٤٦ سال و ٤٧ سال به بالا

بسیج شهرداری - شادروان بخشی / ١٥:٠٠

درمانگاه فدک - حدادیان / ١٦:٠٠

نى  بيت بد تر سسه  مؤ مل  عا ير مد
آستان قدس از راه اندازى دوربين هاى 
ــاه  ــگ تشخيص چــهــره در ورزش
امام رضا (ع) براى استفاده در ليگ 
برتر فوتبال خبر داد. هاشمى جواهرى 
با بيان اينكه با فعال شدن اين دوربين ها 
ورزشگاه امــام رضــا(ع) به امن ترين 
ــاه كشور تبديل خواهد  ــگ ورزش
شد، گفت: دوربين هاى ورزشگاه 
امام رضا (ع) تحت عنوان دوربين هاى 
فتتاح  ا بتداى  ا ز  ا تشخيص چهره 
ورزشگاه وجود داشت، اما سِرور آن 
براى فعال سازى دوربين ها نصب نشده 
بود كه با انجام اين كار دغدغه هايى 
را كه فدراسيون فوتبال و نمايندگان 
كنفدراسيون فوتبال آسيا داشتند، 
برطرف كرديم. وى افزود: راه اندازى 
اين دوربين ها از استانداردى كه مدنظر 
فدراسيون است، بالاتر بوده و به غير از 
كاربرى امنيتى در بسيارى از موارد ديگر 
هم كاربرد دارد. درواقع در بازديدى كه 

مسئولان فدراسيون داشتند، ورزشگاه 
امام رضا (ع) هيچ ايرادى نداشت. چند 
مورد كوچك مانند همين دوربين ها 
وجود داشت كه بازهم تأكيد مى كنم 
اين امكانات از ابتداى افتتاح فدراسيون 
در نظر گرفته شده بود و فقط نياز به 
فعال سازى داشت. هاشمى جواهرى 
ادامــه داد: ما براى ميزبانى از ليگ 
ما  ريم، ا نوزدهم هيچ مشكلى ندا
مسئله اى كه پس از فعال سازى اين 

دوربين ها اهميت دارد و فدراسيون هم 
تأكيد ويژه اى به آن داشته است، بحث 
راه اندازى گيت هاى بليت الكترونيكى 
است كه بايد باشگاه شهرخودرو نيز با ما 
همكارى كند. دراين زمينه هم ما بخش 
اصلى سخت افزار را در اختيار داريم و 
فقط نياز به فعال سازى و تأمين برخى 
موارد است؛ اما باشگاه شهرخودرو براى 
ميزبانى هاى فصل آينده و بحث قرارداد 
استفاده از استاديوم هنوز اقدام خاصى 

انجام نداده است. مديرعامل مؤسسه 
تربيت بدنى آستان قدس گفت: ما 
آمادگى كامل براى ميزبانى بازى هاى 
خانگى شهر خودرو را داريم؛ اما اين 
باشگاه بايد براى برگزارى ميزبانى ها 
براى قــرارداد،  سريع تر اقدامات لازم 
را انجام دهد. در بحث بليت فروشى 
ما به تنهايى نمى توانيم اقدامى انجام 
دهيم و باشگاه ها هم دراين زمينه 
مسئول هستند. باشگاه شهرخودرو 
براى عقد قرارداد هنوز اقدامى نكرده ، اما 
مذاكرات اوليه به صورت شفاهى انجام 
شده است. اگر قرار است شهرخودرو 
در ورزشگاه امام رضا(ع) بازى هاى 
خود را انجام دهد، بهتر است زودتر 
به ما مراجعه كنند. اگر بخواهند به 
ورزشگاه ثامن الائمه(ع) بروند، هيچ 
ى  تصميم گير و  نيست  مشكلى 
و  شهرخودر ه  شگا با مسئولان  با 
اســت و ما نمى توانيم درايــن بــاره

 اظهارنظر كنيم. 

هاشمى جواهرى بعد از تأييد خبر نصب دوربين هاى تشخيص چهره در ورزشگاه امام رضا(ع): 

براى تجهيز گيت ها منتظر همكارى باشگاه شهر خودرو هستيم

دومين مرحله اردوى آماده سازى 
تيم فوتبال شهر خــودرو از روز 
گذشته در حالى در تهران آغاز 
شد كه پيش از اين قرار بود اين تيم 
براى برگزارى اردوى خود راهى 
كشور تركيه شود. شاگردان يحيى 
ز اول تيرماه  گل محمدى كه ا
تمرينات خود را در مشهد آغاز كردند، 
قرار بود در مرحله دوم آماده سازى خود 
راهى كشور تركيه شوند؛ اما آن طوركه 
مديران اين باشگاه عنوان مى كنند، به 
پيشنهاد وزارت ورزش از سفر به خارج از 
كشور منصرف شدند و به جاى آن از ديروز 
سه شنبه راهى تهران شدند. اردوى تيم 
شهر خودرو در تركيه در حالى لغو شد كه 
حالا برخى تيم هاى ديگر كه اتفاقا از بودجه 
ــزاق مى كنند، همچون  دولتى هم ارت
استقلال، در تركيه اردوى خود را بر پا 

كرده اند!

 آزادی میزبان مشهدی ها

تيم شهر خودرو پس از پرواز ظهر ديروز 
خود كه با تأخير نسبتا زيادى هم روبه رو 
شده و باعث كلافه شدن بازيكنان شد، در 
ساعت15 وارد هتل المپيك تهران شدند 
و از ساعت18:30 در زمين باكيفيت 
شماره2 آزادى تهران به تمرين پرداختند. 
در ابتداى اين تمرين يحيى گل محمدى، 
سرمربى، و حميد مطهرى، دستيارش، 
با بازيكنان به صحبت پرداختند. در 
سوى ديگر تمرين نيز مهدى رحمتى، 
ــان شهرخودرو، به همراه ساير  دروازه ب
ــان زيرنظر داوود فنايى به  ــان دروازه ب
خوش وبش مشغول بودند. چوچو، بازيكن 

نيكاراگوئه اى شهر خودرو، نيز كه به تازگى 
مراسم ازدواجش را برگزار كرده است، روز 
گذشته بالاخره به ايران رسيد؛ اما به دليل 
خستگى و طولانى بودن پروازش با نظر 
گل محمدى به استراحت پرداخت تا از 
امروز تمريناتش را آغاز كند. تنهابازيكن 
خارجى شهر خــودرو در تمرين ديروز 
تياگوى برزيلى بود و قرار است طى چند 
روز آينده يك بازيكن از مالاوى و يك 
بازيكن از نيجريه نيز به تمرينات اين تيم 

ملحق شوند.

 از حضور نورافکن و باقری تا بازی با 

سایپا و ذوب آهن

در تمرين ديروز شهر خودرو در تهران 
بحث اصلى افراد حاضر در كنار زمين، 
حضور نورافكن و روح ا... باقرى در اين 
تيم بود. نورافكن ديروز در مصاحبه اى 
پيشنهاد شهرخودرويى ها را تأييد كرد، 
اما گفت امسال در شارلوا ادامه خواهد 
داد. درخصوص باقرى نيز اين طوركه گفته 
مى شود، مذاكرات خوبى بين او و مديران 
شهر خودرو صورت گرفته، اما هنوز توافقى 
انجام نشده است. تيم شهر خودرو خراسان 
قرار است در تهران يك بازى دوستانه را 
فردا پنجشنبه با سايپا برگزار كند. اين تيم 
پس از اين بازى تمرينات خود را تهران 
ادامه مى دهد و پس از آن، هفته آينده سفر 
دوروزه اى را به اصفهان خواهد داشت تا 
مسابقه اى را با ذوب آهــن برگزار كند. 
شهرخودرويى ها اواخر هفته آينده به 
مشهد بازخواهند گشت تا تمرينات خود 
را براى شروع ليگ برتر نوزدهم در اين 

شهر پيگيرى كنند.

آزادى به جاى تركيه
آغاز اردوى تيم شهرخودرو خراسان در تهران

ن  ند بت ما ثا خبر 
ورودى  ــه  ــن ــزي ه
مسابقات فوتبال و 
فوتسال ليگ استان، 
روز گذشته در حالى منتشر شد كه 
سال قبل ورودى مسابقات نونهالان و 
نان براى هر تيم يك ميليون  نوجوا
تومان و براى رده سنى جوانان و اميدها 
ــزار تومان بود؛  يك ميليون  و 500ه
رقمى كه انتظار مى رفت با توجه به 
شرايط اقتصادى در سال جديد فوتبالى 

ــا با  ــش پــيــدا كــنــد، ام ــزاي اف
جديد  در  كــا سياست هاى 

مديريتى هيئت فوتبال 
استان اين اتفاق رقم 
نــخــورد. محسن 
حــيــدرى، دبير 
ل  تبا فو هيئت 
ــان  ــ ــراس ــ خ
رضـــــــوى، 
ــاره  ــن بـ درايـ
گـــفـــت: به 

پيشنهاد رئيس هيئت فوتبال 
استان و تصويب هيئت رئيسه 
اين اتفاق رقم خورد. وى افزود: 
ــط  ــه هــر جــهــت شــراي ب
اقتصادى به شكلى است 
كه منطقى بود اين ارقام 
افزايش پيدا كند؛ اما با 
ــرار رئيس هيئت  اص
فوتبال براى كمك به 
توسعه فوتبال پايه و توجه به 
ين تصميم  شهرستان ها ا

اتخاذ شد. حيدرى خاطرنشان كرد: بنا 
بر اين مصوبه، در سال جديد مبلغ 
ورودى مسابقات فوتبال و فوتسال 
استان نسبت به فصل گذشته تغييرى 
نمى كند. همچنين با هدف توسعه 
فوتبال پايه استان، ورودى زيرگروه 
نونهالان فوتبال رايگان خواهد بود. 
هزينه ورودى يك تيم فوتبال غير از 
رده ليگ برترى و بزرگ سالان با نامه 
ن  يگا ا ر ن  شهرستا ل  تبا فو هيئت 

خواهد بود.

حیدری : 
به خاطر شرایط 
اقتصادی 
ورودی ها را 
افزایش ندادیم

ذوقى براى خراسان
انتخاب داور مشهدی برای قضاوت در مسابقات والیبال قهرمانی آسیا

سال ها بعد از آنكه چهره هاى 

ن
وا

خ
ی ا

ض
رت

بــزرگ مشهدى مانند فرهاد م
ظريف، امير حسينى و... در تيم 
ملى واليبال كشورمان هنرنمايى 
مى كردند، اين بار نوبت به يك 
همشهرى ديگر رسيده است تا 
در زمين مستطيل شكل واليبال 
نگاه ها را به خود جلب كند. مسعود ذوقى 
داور بين المللى واليبال كشورمان، يكى از 
ــران بــراى قضاوت در  سهميه هاى اي
مسابقات واليبال قهرمانى آسياست كه 
شهريورماه در در تالار واليبال آزادى 

تهران برگزار خواهد شد.
 یک «منوچهر» بود، هیچ کس نبود

مسعود ذوقى اولين داور بين المللى 
واليبال در مشهد نيست كه براى جامعه 
داورى استان افتخارآفرينى كرده است. 
قضاوت هاى بى نقص او در فصل گذشته او 
را در زمره بهترين  داوران ليگ برتر واليبال 
قرار داد، اما سال ها قبل ستاره اى ديگر 
در جامعه داورى واليبال مشهد خوش 
درخشيده است. منوچهر پورحسن، 
نامى آشنا در واليبال كشور است كه 
به عنوان يك مشهدى اكنون در سمت 
سرپرست سازمان ليگ فدراسيون واليبال 
ايران مشغول فعاليت است. پورحسن 
در دهه70 به عنوان داور بين المللى در 
مسابقات آسيايى و جهانى واليبال قضاوت 
كرده است و تابه امروز تنهاداور مشهدى 
محسوب مى شد كه در اين سطح واليبال 
داورى كرده بود. حالا مسعود ذوقى با 
دعوت براى قضاوت مسابقات قهرمانى 
آسيا در تهران، دومين داور مشهدى به 
حساب مى آيد كه پايش به يك قضاوت 

معتبر بين المللى باز شده است.
 از معلمی ورزش تا داوری والیبال

ــت. داورى  ــ 1347 اس ــد  ــول ــت م
پنجاه ويك ساله كه بعد از نيم قرن زندگى، 
حالا به بالاترين افتخار دوران ورزشى اش 
رسيده است. او كه يك معلم است، درباره 

داورى در واليبال مى گويد: قبلا معلم 
آموزش وپرورش بودم و الان بازنشسته 
ــال72 داورى را شروع  ــده ام. از س ش
كردم و سال86 بود كه بعد از شركت در 
كلاس هاى داورى بين المللى، اين درجه 
را به دست آوردم. ذوقى در روزگار جوانى 
با واليبال بيگانه نبوده است: «از زمانى 
كه در دبيرستان بودم هميشه واليبال 
بازى مى كردم. در تيم فرهنگيان استان 
كاپيتان بودم و در پسُت دريافت كننده 
قدرتى واليبال را در همين حدوحدود 

دنبال كرده ام.»
 قضاوت بزرگ سالان آسیا، پاداش 

سوت های خوب

ــوت زدن در مسابقات قهرمانى  سـ
ــاداش مناسبى براى  آسيا تهران، پ
سال ها قضاوت آرام و بى حاشيه در 
سطح اول واليبال ايــران است. ذوقى 
و  اخلاقى  ويژگى هاى  به خاطر  كه 

قضاوت هاى بى حاشيه اش در جامعه 
واليبال موردتوجه است، درباره سابقه 
قضاوت هاى بين المللى اش مى گويد: 
2 دوره مسابقات واليبال نوجوانان و 
جوانان آسيا را سوت زده ام و 2 دوره 
هم در AVCكاپ آسيا در كلكته هند و 
آلماتى قزاقستان قضاوت كرده ام. الان هم 
افتخار اين را پيدا كردم تا شهريورماه در 
مسابقات واليبال بزرگ سالان قهرمانى 
آسيا به عنوان داور حاضر و اميدوارم 

بتوانم عملكرد خوبى داشته باشم.»
 داوران جوان، پشت سر ذوقی

«داوران جوان خوبى از مشهد هستند كه 
مى توانند در آينده به جاى من وارد ليست 
بين  المللى داورى شوند.» اين را مسعود 
ذوقى مى گويد؛ داورى كه دبير كميته 
داوران هيئت واليبال استان هم هست 
و هنوز تا پنجاه وپنج سالگى مى تواند 
قضاوت كند: «طبق آيين نامه فدراسيون 

جهانى يك داور تا پنجاه وپنج سالگى 
مى تواند قضاوت كند و من هم هنوز 4 سال 
ديگر مى توانم به عنوان داور بين المللى در 
واليبال سوت بزنم؛ اما همين امروز هم در 
كميته داوران، ما داوران جوان و خوبى 
در واليبال مشهد داريم كه مى توانند 

بين المللى شوند.»
 رؤیای المپیک؛ چراکه نه!

داور باتجربه مشهدى در پاسخ به اين 
سؤال كه آيا براى قضاوت در مسابقات 
لمپيك خوش بين است،  ا جهانى و 
مى گويد: من در حد خودم توانايى هايم 
را نشان دادم و ديگر بايد ساير عوامل 
براى اين مسئله جفت وجور شود. نفرات 
شاخصى همچون شاهميرى جلوتر از من 
هستند كه در داورى واليبال كشورمان 
عملكرد خوبى از خود در مسابقات 
جهانى و المپيك نشان داده اند. حالا كِى 

نوبت به ما مى رسد، خدا مى داند.

قاب خاطره

ابومسلم نيکبخت
تصوير تيم فوتبال ابومسلم در اواخر 
دهه 70 - عكس در ورزشگاه تختى 
مشهد گرفته شده و مربوط به زمانى 
است كه اين تيم در ليگ دسته اول 
كشور بازى مى كرد. ويژگى اين عكس 
عليرضا نيكبخت واحدى  حضور 
است كه در آن سال ها تازه به ابومسلم 
آمده بود و بازى هاى خوبى ارائه 
مى كرد. او كه بعدها يكى از جنجالى 
ترين بازيكنان ايــران شد در اين 
عكس در رديف ايستاده نفر چهارم 

از سمت راست است.

مسابقات قهرمانى دووميدانى بزرگ سالان 
استان با حضور 100 ورزشكار از شهرستان هاى 
كاشمر، نيشابور، طرقبه، تربت حيدريه، گناباد 
و زاوه به ميزبانى مشهد برگزار مى شود. اين 
مسابقات در ورزشگاه تختى مشهد برگزار 
شده و نفرات برتر بانظر كادر فنى به مسابقات 
قهرمانى كشور بجنورد اعزام خواهند شد. 
نفرات اول رشته هاى شركت كننده عبارت اند 

از : 100 متر احمد مهرداديان، 200 متر على 
غلامرضايى، 400 متر ايمان كوره پز، 800 متر 
سجاد مشهدى،1500  متر سينا شكوه،5000  
متر آرمين كاتبى،110 مانع محمد صفايى، 
400 متر مانع سجاد اردشيرى،3000 متر 
مانع اميرحسين صفرى، پرش طول و سه گام 
مجتبى زاهــدى و ديسك و پرتاب چكش 

كيوان ايرانى. 

برگزاری مسابقات دوومیدانی قهرمانی استان

5 بازيكن خراسانى به اردوى جديد تيم 
ملى هندبال ايران فراخوانده شدند. بر 
اساس اعلام فدراسيون هندبال عليرضا 
حبيبى، سرمربى تيم ملى هندبال 30 
بازيكن را به اردوى تيم ملى دعوت كرده 
است كه دراين ميان نام 5 خراسانى به 
چشم مى خورد. يونس آثارى، محمدرضا 

اورعـــى، مــهــرداد صمصامى، مجتبى 
حيدرپور و اميد سرپوشى 5 خراسانى 
هستند كه به اين اردو دعوت شده اند. اين 
بازيكنان از روز جمعه 21تيرماه در محل 
تالار فدراسيون هندبال حاضر خواهند بود. 
اردوى تيم ملى تا روز جمعه  28تيرماه به 

طول خواهد انجاميد. 

دعوت از ٥ خراسانی به تیم ملی هندبال

تيم دوچرخه سوارى بزرگ سالان خراسان 
رضوى در رشته تيم اسپرينت، نايب قهرمان 
كشور شد. در رشته تيم اسپرينت مسابقات 
قهرمانى دوچرخه سوارى بزرگ سالان 
كشور كه در پيست مجموعه ورزشى آزادى 
تهران برگزار شد، تيم هاى خوزستان و كرمان 
به صورت مشترك به مقام نخست دست يافتند 

و تيم استان لرستان نيز سوم شد. تيم خراسان 
رضوى با مهدى روزبهان، احمد نصرآبادى 
و سعيد مصلحى در قالب تيم اسپرينت 
دوچرخه سوارى در اين مسابقات شركت كرد. 
همچنين در رشته 200 متر اين مسابقات 
احمد نصرآبادى بعد از 2 دوچرخه سوار از 

استان خوزستان بر سكوى سوم ايستاد. 

نایب قهرمانی دوچرخه سواران خراسانی در تیم اسپرینت

4  كشتى گير نونهال از خراسان رضوى 
در اردوى بسترسازى تيم ملى حضور 
خواهند داشــت. اردوى بسترسازى تيم 
ملى كشتى آزاد نونهالان كشور از 24 تا 
28تيرماه در همدان برگزار خواهد شد. در 
اين اردوى بسترسازى، سجاد نرگسى در وزن 

52كيلوگرم، مجيد باقرى و بهنام اكبرى در 
62كيلوگرم و اشكان بهادرفر در 75كيلوگرم 
از خراسان رضوى حضور دارند. در اين اردو 
46 ورزشكار از استان هاى مختلف در اوزان 
38، 41،48، 52،57، 62، 68، 75، 85 و100 

كيلوگرم حضور خواهند داشت. 

حضور ٤ کشتی گیر خراسانی در اردوی تیم ملی

تيم فوتسال فرش آرا مشهد در نخستين 
ديدار خانگى خود در ليگ برتر فوتبال 
كشور در چهارچوب هفته دوم اين پيكارها، 
امــروز و از ساعت18 به مصاف سن ايچ 
ساوه خواهد رفت. شاگردان مرتضايى در 
نخستين ديدار فصل در ورامين با نتيجه 

6بر3 مقابل ستارگان اين شهر مغلوب 
شدند و ساوه اى ها نيز در سارى ميزبان خود 
شهروند سارى را با نتيجه 4بر1 از پيش رو 
برداشتند. ديدار امروز فرش آرا و سن ايچ در 
سالن شهيد بهشتى مشهد برگزار خواهد 

شد. 

اولین دیدار خانگی فرش آرا مقابل ساوه

  تیتر خبر  

  خبر ویژه  

ــا با  ــش پــيــدا كــنــد، ام ــزاي اف
جديد  در  كــا سياست هاى 

مديريتى هيئت فوتبال 
استان اين اتفاق رقم 
نــخــورد. محسن 
حــيــدرى، دبير 
ل  تبا فو هيئت 
ــان  ــ ــراس ــ خ
رضـــــــوى، 
ــاره  ــن بـ درايـ
گـــفـــت: به 

پيشنهاد رئيس هيئت فوتبال 
استان و تصويب هيئت رئيسه 
اين اتفاق رقم خورد. وى افزود: 
ــط  ــه هــر جــهــت شــراي ب
اقتصادى به شكلى است 
كه منطقى بود اين ارقام 
افزايش پيدا كند؛ اما با 
ــرار رئيس هيئت  اص
فوتبال براى كمك به 
توسعه فوتبال پايه و توجه به 
ين تصميم  شهرستان ها ا

ور
شک

نا 
سی


